日期 : 二零二二年五月十七日(星期二)

Date : 17 May 2022 (Tuesday)

時間: 下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點:沙田民政事務處 441 會議室

Venue : Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council

發展、房屋及環境衞生委員會 Development, Housing, Environment and Health Committee

會議通告 Notice of Meeting

- 1. 沙田區 2022/2023 年度主要工程項目進度報告
 Progress Report on 2022/2023 Major Works Projects in Sha Tin District
- 2. 吐露港未敷設污水設施地區的污水收集系統第 2 階段(沙田赤坭坪) Tolo Harbour Sewerage of Unsewered Areas, Stage 2 – Chek Nai Ping, Sha Tin
- 3. 大圍村南道聯用綜合大樓 Joint-user Complex at Tsuen Nam Road, Tai Wai
- 4. 禾寮坑村公廁翻新計劃
 Public Toilet Refurbishment Programme in Wo Liu Hang Village

- 5. 改善香港環境衞生的策略和工作
 Strategy and Work for Improvement of Environmental Hygiene in Hong Kong
- 6. 周曉嵐先生提問:沙田區私營骨灰龕場事宜
 Question to be Raised by Mr CHOW Hiu-laam, Felix on Private Columbaria in Sha Tin
- 7. 二零二二年沙田區滅蚊運動(第二期)
 Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2022 (Second Phase)
- 8. 沙田區環境衞生服務統計概覽(截至二零二二年一月三十一日)
 Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Service (as at 31 January 2022)
- 9. 沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口
 Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources.